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Inleiding 
In de afgelopen jaren is padel enorm in populariteit toegenomen in Nederland. Deze opkomende sport brengt 
echter niet alleen voordelen met zich mee. Door het hele land zijn er meldingen van geluidsoverlast door 
padelbanen, wat heeft geleid tot de oprichting van verschillende meldpunten voor deze specifieke overlast. 
Deze situatie benadrukt de noodzaak voor gemeenten, waaronder Medemblik, om effectief beleid te 
ontwikkelen en te implementeren dat rekening houdt de leefbaarheid in onze mooie gemeente. 
 
Gezien de complexiteit en de gevoeligheid van dit onderwerp, is het belangrijk om als gemeente Medemblik 
zorgvuldig na te denken over de regulering en het beheer van padelbanen. Dit houdt niet alleen in het 
overwegen van de locatie en de aanleg van nieuwe banen, maar ook het monitoren van de impact van bestaande 
banen op de omgeving en het welzijn van de bewoners. Daarnaast is het cruciaal om duidelijke richtlijnen en 
criteria te hebben voor het beoordelen van nieuwe aanvragen voor padelbanen. 
 
1.  Is er momenteel specifiek beleid in de gemeente Medemblik met betrekking tot de 

aanleg en het gebruik van padelbanen, en zo nee, zijn er plannen om dit op korte 
termijn te ontwikkelen? 
 

antwoord  Nee. Een initiatief wordt getoetst aan bestaande regelgeving, waarbij onder meer 
gekeken wordt naar de ruimtelijke inpasbaarheid ten opzichte van de directe omgeving. 
Daarbij hoort ook dat vooraf inzichtelijk moet zijn wat het geluidseffect van de aanleg 
van padelbanen is op de omgeving. 
 

2. Welke criteria hanteert de gemeente Medemblik bij het beoordelen van aanvragen voor 
nieuwe padelbanen, met name met betrekking tot de locatie, afstand tot woonwijken, 
geluidsoverlast en impact op de leefomgeving? 
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Antwoord Op 31 januari 2023 is de Handreiking Padel en Geluid (versie 1.0) gepubliceerd, zie 
onderstaande link: 
https://www.knltb.nl/media/ewkh5i05/handreiking-padel-en-geluid-v4.pdf 
 
De Handreiking wordt inmiddels al door veel partijen (zowel het bevoegd gezag, 
omwonenden als initiatiefnemers) gebruikt. In de Handreiking zijn, op basis van een 
aantal akoestische parameters, de invloedsgebieden van padelbanen berekend.  
Bepaling van de invloedsgebieden heeft als doel om een eerste indruk te geven van de 
haalbaarheid van een initiatief. De parameters kunnen bij een gedetailleerd akoestisch 
onderzoek per situatie anders zijn. Ze moeten daarom altijd specifiek op de lokale 
situatie worden afgestemd. Voor een concrete situatie kunnen mogelijk andere 
uitgangspunten ten aanzien van bijvoorbeeld de bedrijfsduur of de bodemfactor van 
toepassing zijn. De voor de Handreiking uitgevoerde berekeningen bieden dan ook 
slechts een indicatie voor een eerste inschatting. Akoestisch onderzoek is noodzakelijk 
om de werkelijke inpasbaarheid van het initiatief te kunnen beoordelen.   
 

3. Welke rol speelt de gemeenteraad in het beoordelen en vaststellen van beleid omtrent 
padelbanen, en hoe wordt de input van omwonenden meegenomen in deze 
besluitvorming? 
 

Antwoord Zoals onder punt 2 is aangegeven, is elke (akoestische en ruimtelijke) situatie anders en 
dient elk initiatief afzonderlijk te worden afgewogen. Het is feitelijk een specifiek 
gebruik van een (veelal bestaande) sportvoorziening, waarbij dat gebruik moet passen 
binnen de huidige (milieu)regelgeving. Indien voor de aanleg van padelbanen een 
omgevingsplanwijziging nodig is kunnen omwonenden en raad hierop reageren. Verder 
kunnen omwonenden, wanneer zij menen dat in een bestaande situatie de geluidsnorm 
wordt overschreden, de gemeente verzoeken een geluidmeting te houden en kan de 
gemeente bij overtreding van de geluidsnorm hierop handhaven. 
 

4. Hoe wordt de impact van bestaande padelbanen op de leefomgeving gemonitord en 
geëvalueerd, en hoe wordt deze informatie gebruikt om toekomstig beleid en 
besluitvorming te informeren? 
 

Antwoord Er wordt niet actief gemonitord. Wanneer er klachten vanuit de omgeving komen, vindt 
(via een geluidmeting) onderzoek plaats of de klacht gegrond is. Als dat zo is, kan de 
gemeente maatregelen nemen.  
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